

APPLICATION FOR SECONDARY ONE ADMISSION

中一入學申請表
2024-2025

Application number
(For official use only)
申請編號(校方專用)

Ref. no: D-23

地址: 新界元朗天水圍天榮路 5 號

Address: 5 Tin Wing Road, Tin Shui Wai, Yuen Long, N.T.

電話: 2447 2322 網址: <http://www.jcmkec.edu.hk>

1. Student Information 學生資料

Name in English 英文姓名		Age 年齡		Student's Recent Photo (學生近照)
Name in Chinese 中文姓名		Gender 性別		
Student Reference No. 學生編號				
Date of Birth 出生日期		Place of Birth 出生地點		
Telephone No. 學生電話		Nationality 國籍		
HKID No. 香港身份證號碼				
Address 地址				

2. Family Information 家庭資料

		Parent / Guardian 1 家長 / 監護人 1	Parent / Guardian 2 家長 / 監護人 2
Name in English 英文姓名			
Name in Chinese 中文姓名			
Relationship 關係			
Profession / Occupation 職業			
Telephone No. 聯絡電話	Home (住宅)		
	Mobile (手機)		

3. Information on Siblings Studying in Our School 就讀本校的兄弟姐妹資料

If the applicant has any siblings studying in our school, please fill in his/her information below.

如有兄弟姐妹就讀本校，請填上該學生資料。

Name 姓名	入讀年份 Year of Entry	班別 Class

4. Name of School(s) Attended 就讀學校資料

Date 日期		Form 級別	Schools Attended / Attending 曾經/現在就讀的學校 (*如不適用請劃線)
From 由 (Month/Year) (月/年)	To 至 (Month/Year) (月/年)		
			*幼稚園/小學
			*幼稚園/小學
			*幼稚園/小學

5. Academic Results 學業成績

Please fill in the grades/marks of each subject below.

請填上以下各科目等級/分數

Term 學期	Subjects 科目	Chinese 中文	English 英文	Mathematics 數學	Conduct 操行
P5(First term) 小五上學期					
P5(Second term) 小五下學期					
P6(First term) 小六上學期					
P6(Second term) (if available) 小六下學期(如適用)					

6. Academic Qualifications, Interests and Talents 學術資歷、興趣及獎狀。

體育	
音樂	
視藝	
戲劇	
語言	
其他	

I confirm that information and the documents I have submitted are true and complete.

本人證實本人提供的各項資料及文件均屬詳實

Parent's Signature 家長簽署: _____ **Date 日期:** _____

The personal data collected in this form shall only be used for the purpose of admission application.
此表格所收集的個人資料只用作本校入學申請之用

個人資料收集聲明

1. 個人資料收集目的：

學校所有申請表格（不論電子或實體表格）內所收集的個人資料只會用於處理有關申請。

2. 個人資料的提供：

申請人有責任向校方提供準確及最新的資料，表格內的資料如有變更，申請人須盡早聯絡校方。

3. 個人資料轉移：

除非有關人士已明確同意改變資料的用途，或該等用途得到法律准許，否則本校不會把已收集的個人資料轉移予第三方。惟若本校只代辦理該申請項目手續，而非主辦機構，本校或會在處理申請時把收集的個人資料轉移給相關主辦機構。

4. 個人資料的查閱及修正：

申請人有權查閱和修正他們的個人資料。如需查閱或修正已提交的個人資料，請透過電郵向本校提出，電郵地址：edyoung@jcmkec.edu.hk

Personal Information Collection Statement

1. Purpose of Personal Information Collection

All personal data collected in the application forms of the school will only be used for processing the related application.

2. Provision of Personal Information

The applicant is responsible for providing correct and up-to-date information to the school. In case of any changes to the information in the application forms, the applicant must contact the school as soon as possible.

3. Transferal of Personal Information

The school will not transfer the personal data collected to any third party, unless the individual concerned has given express consent for a change of use of data or such use is permitted by law. However, in case the school is only processing the application on behalf of another organiser, the school may transfer the personal data collected to the related organiser when processing the application.

4. Access to and Correction of Personal Information

The applicant has the right to request access to and correction of their personal data. For access to and correction of personal data submitted, please contact the School General Officer through edyoung@jcmkec.edu.hk.